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  Zápis 1. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 24.2. 2015 v Praze na Strahově  
 
přítomni:   J. Boháč , P. Bednář, P. Šebesta , M. Doktor, P. Náprstek, ,  P. Mokrý 
hosté:        P. Hottmar , 
 

1. STK 
 

□ 

 

Úkol 1/5/14 trvá - Manuál záchranné služby dosud používaný v Račicích, bude dokončen na jednání STK 

11.11. Bude  doplněn o priority a postupy (zacházení s materiálem, pohybu po vodní ploše, atd), a pravidla 

spojení s ředitelem závodu. STK podá zprávu výboru 24.3.2015   
   

□ 

 

Úkol -1/10/14 byl splněn Přihlašování k hlavním závodům - Z.Krpata informoval na VH  o zdokonaleném 

způsobu on-line přihlašování k hlavním závodům a o návrhu STK na nové nastavení systému pokut za pozdní a 

dodatečné přihlášky na hlavní závody ČSK.  
 

□ 

  
  

Úkol -2/10/14 byl splněn Termínová listina hlavních závodů 2015 byla v listopadu 2014 zveřejněna na 

internetu.                                                                                                            

□ 

 

Účast závodníků Slovenského svazu v roce 2015 na závodech ČSK - výbor projednal a schválil účast 

závodníků SZK na MČR na dlouhé tratě, MČR v maratónu a na závodech mládeže. STK k tomu přizpůsobí 

soutěžní směrnice pro rok 2015. V rámci MČR na 5 km (25.- 26.4.2015) a MČR v maratonu (3.-4.10.2015) se 

mohou závodníci SZK zúčastnit v neomezeném množství za standartních podmínek pořadatele dle propozic 

závodu. Přihlášení proběhne přes kontaktní osobu STK. Závod ČP mládeže (Račice 16.-17.5.2015) bude 

v kategoriích  žactva a dorostu vypsán jako společný „open“ závod ČSK a SZK. Výbor návrhy po projednání 

schválil. Podrobné podmínky podílu na pořadatelských nákladech budou projednány se SZK do konce roku 

2014. Informace pro oddíly budou zapracovány v Soutěžních směrnicích pro rok 2015. SZTK bude informován 

o rozhodnutí výboru.                                                           Ú-1/9/14: Z.Krpata, P.Mokrý 

                                                                                                         T: únor 2015 úkol trvá 

  
□ 

 

Mimo soutěže uvedené v žádosti SZK viz výše, požádal Slovenský svaz o možnost využití I.NZ pro vložené 

nominační závody slovenských závodníků. Výbor po projednání souhlasil se startem SZK, za podmínek 

souhlasu STK a trenéra RDS. Již zpracovaný časový pořad I.NZ. nesmí být narušen.  P. Hottmar  pošle  

Slovákům časový pořad, aby si do něj připravili a  vložili starty svých závodů.   

                                                                                            Ú-1/1/15: P. Hottmar  

                                                                                                        T: 25.2. 2015 
 

□ 

 

Příprava nových Pravidel – Z.Krpata předložil návrh znění Pravidel pro rok 2016, opakovaně projednávaný a 

dlouhodobě připravovaný v rámci sportovně technické komise. Z pracovních důvodů nebyl Z.Krpata 

projednávání přítomen. Výbor předložený návrh nových pravidel obsáhle diskutoval a předložil řadu 

připomínek k vypořádání. Z důvodu velkého počtu připomínek bylo rozhodnuto o svolání mimořádné schůze 

Výboru SRK ČSK 13.3.2015, určené k projednání pravidel po zapracování připomínek.  

                                                                                           Ú-2/1/15: Z.Krpata 

                                                                                                       T: 13.3. 2015 
 

□ 

 

Výbor schválil vydání termínové listiny a propozic závodů pro rok 2015. Na webu zveřejnit  do 28.2. 2015 

                                                                                           Ú-3/1/15: Z.Krpata  

                                                                                                       T: 28.2. 2015 
  

□ 

 

Příprava propozic hlavních závodů ČSK - STK předložila návrh vypsání jednotlivých tratí a disciplín 

v jednotlivých věkových skupinách na hlavních závodech a ohledem na časové možnosti, obsazenost 

jednotlivých kategorií, požadavky reprezentačních trenérů a Rady SCM. Výbor návrh STK, který bude součástí 

pravidel jako příloha, po projednání schválil. 
 

□ 

 

Z. Krpata v nepřítomnosti (VT v Zahraničí) informoval písemně výbor o závěrech schůze STK: 
Nová pravidla jsou koncipována jako dokument s platností na jeden rok. Budou vydána v kroužkové vazbě a 

připravena k distribuci do konce března. Po dvou letech bude vyhodnoceno, zda je tento přístup efektivní. 

Návrh STK na přidělení pořadatelství a určení míst konání hlavních závodů ČSK: 

Pořadatelství  MČR na 5km – pořadatel SC 80 Chomutov v lokalitě Matylda v Mostě, MČR v maratonu – TJ 

Jiskra Týn nad Vltavou, I.NZ Račice 22.-23.4.2015, pořadatel  Sportcentrum Račice, a.s., zpracování 

výsledkového servisu – Jan Mareš. Výbor návrh míst a výběr pořadatelů po projednání schválil. 
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□ 

 

Evidence členské základny SRK ČSK - výbor projednal potřebu modernizace evidence a zajištění kompatibility 

z připravovanými databázovými programy MŠMT/ČOV a ČUS. Uložil STK zajistit vedení Evidence členské 

základny od roku 2015 v MS Office Excel, s využitím formátu používaném MŠMT a ČUS. Všechny 

nezaznamenané změny v registracích je třeba zaevidovat do připravované excelové evidence členské základny.  

Na seminář ČOV k digitálním aplikacím ČOV včetně evidencí členů svazů budou vysláni jako experti ČSK 

M.Vávra a S.Ježek.                                                                Ú-4/1/15: Z. Krpata, 

                                                                                                           T: březen 2015   

  

   

 2. 1.    SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□ Vydání metodické příručky pro trenéry mládeže - v rámci akce dotované z prostředků ČOV začal P. Hottmar a 

M. Doktor pracovat na osnově budoucí publikace. Byli pověřeni sestavením autorského kolektivu, který začne 

na přípravě publikace pracovat. P.Hottmar zatím vytvořil předběžnou osnovu – návrh hlavních kapitol 

publikace.                                                                              Ú-2/9/14: P.Hottmar 

                                                                                                          T: březen 2015   
 

□ Zařazení sportovců do SCM - Výbor obdržel po uzavření II. kola výběru do SCM seznam zařazených 

sportovců pro rok 2015, navržený radou SCM na základě předem stanovených výběrových kritérií. Návrh byl 

schválen na v závěru roku 2014 korespondenčně. Toto rozhodnutí výbor potvrdil.   
  

□ Přehledy SCM a SpS – tabulky se jmény sportovců a trenérů SCM a SpS s návrhem dělení finančních 

prostředků mezi kluby na rok 2015 byly v termínu předány na MŠMT. Dokud ČSK neobdrží rozhodnutí o 

dotacích 2015 z MŠMT, nelze garantovat výše dotací do oddílů. Objem financí určených na SpS bude určen až 

po bližších informacích o výši dotace z MŠMT. 
 

□ Jarní výcvikový tábor pro mládež – P. Hottmar potvrdil, že je připravováno opět 2x soustředění na Obozu. 

Vedoucím obou kempů bude Jan Andrlík. S agendou organizace kempu vypomůže  P.Hottmar.  

 
 

3.  Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

       RDS 
 

   

□ 

 

 

 

 

 

□ 

Úkol 4/10/14 byl splněn - V zájmu zajištění potřebných podmínek pro pobyt RD v místě konání MS a OH 

kvalifikace v Miláně, vycestoval  P.Hottmar k prohlídce do místa konání závodu.  Informoval výbor i trenéry 

reprezentantů o technickém zázemí v Miláně, o plánovaných stísněných prostorách depa, ubytování, dopravě 

z hotelu na dráhu atp. Jedná se s Duklou o zapůjčení autobusu na cestu na MS do Milána a na další akce RD. Na 

závěrečné dny MS vycestují do dějiště ředitel ASD Dukla Praha, předseda ČSK a sportovní ředitel ČOV. 

 

Podzimní a lednové výsledky obecných testů RDS – výsledky byly zaslány trenérům a závodníkům. Sledován je 

především individuální výkonnostní vývoj. V režii RSC úspěšně pokračuje využití biomedicínského testování 

na CASRI. Mimo individuálních fyziologických paramentů využitelných při tréninku je monitorován také vliv 

vysokohorské přípravy. Prof. Libor Vítek, který spolupracuje s řadou reprezentantů v oblasti biomedicínské 

podpory a výživy, přednášel za velkého zájmu reprezentantů na semináři uspořádaného ASC - na loděnici 

Dukly Praha. 

                                                                                   
□ Příprava reprezentantů - P.Hottmar informoval o výcvikových táborech reprezentantů v listopadu až únoru a o 

jarní přípravě v zahraničí. Nejlepších sedm reprezentantů využívá podporu svazu - nadstandardní možnosti 

regenerace, materiálního zabezpečení a zdokonalení podmínek přípravy. Aktuálně příprava probíhá na  VT 

v Itálii a v USA, Šváb v Seville, skupina J.Součka v Brazílii. 

Dále P. Hottmar informoval o přípravě výjezdů na mezinárodní soutěže včetně ME v Račicích, dále SP 

Duisburg, MS  Miláno, MSJ+ 23 Montemro a MEJ+ U 23 Bascov. Na EH v Baku  dopravu lodí zajišťuje ČOV 

letecky, k tomuto účelu byly měřeny rozměry letadla, u J.Vrdlovce bude objednán dřevěný rám na lodě do 

letadla, P.Hottmar řeší také sběr a vyplňování dat pro akreditace všech potenciálních účastníků EH Baku.   
 

□ Podpora závodníků a trenérů RD - Výbor projednal a schválil návrh trenérské smlouvy svazu s M. Hájkem, 

který není členem žádného střediska a je osobním trenérem L. Hájka a K. Hájka. Výbor dále vzal na vědomí 

informaci o pokračování podpory M. Fuksy z Olympijské solidarity prostřednictvím ČOV – stipendium k LOH 

Rio. M. Doktor informoval o porkačování projektu McDonaldś Olympic Hopes, a o projektu ČOV Dual career 

– vzdělávání sportovců, do kterého se za ČSK přihlásili dva sportovci, J. Radoň a J. Štěrba. V březnu bude 

známo, kdo bude do projektu zařazen. Pojištění léčebných výloh u pojišťovny Ergo je zajištěno v rozsahu 

loňského roku v rámci reklamní smlouvy ČSK. J. Boháč a M. Doktor informovali o marketingových aktivitách 

členů posádky K4 a dalších reprezentantů, byl tlumočen záměr vlastního marketingu ČSK pro obě hlavní sekce. 
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□ Smlouvy s reprezentanty - Připravují se k podpisu smlouvy s reprezentanty na dobu určitou do 31.3 dalšího 

roku.                                                                                        Ú- 5/1/15:  P.Hottmar 

                                                                                                             T: konec března 2015   
 

□ Odměny úspěšným reprezentantům - Výbor po projednání schválil předložený návrh odměn za vyjetí místa na 

OH 2016 ve výši 80.000,- Kč závodník + 30.000,-Kč trenér. Dále byla schválena kriteria pro výpočet odměn za 

dosažené výsledky, ve stejné podobě a výši jako v roce 2014.  
 

□ Finanční výpomoc Dukle Praha - Výbor projednal a schválil poskytnutí zálohy pro ASD Dukle Praha v případě 

potřeby, na zajištění přípravy reprezentantů (letenky na VT, pobyt na VT, atd.) na dobu nezbytně nutnou, než 

kompetentní ministerstvo obrany uvolní potřebné finanční prostředky. Důvodem je zatím zpožděné poskytnutí 

záloh na dotace ze státního rozpočtu od MŠMT. 
  

□ Výcvikový tábor ICF, rozvojový program ICF - Výbor projednal a schválil nominaci J. Ježové na VT 

v Boulogne a závody C1 ženy, pořádané Francouzkou federací pod záštitou ICF. 
 

RDJ  

□ Úkol -5/10/14 byl splněn - sekretariát zrealizoval dle rozhodnutí výboru kompenzaci nákladů na získání 

příslušného oprávnění C+E, třem trenérům, kteří zajišťují a budou zajišťovat dopravu lodí na akce RDS.   
 

□ 

 

 
 

□ 

Úkol -6/10/14 byl splněn  - P. Mokrý zaslal v požadovaném termínu nominace T. Veselého, F. Skládala a  J. 

Zavřela do Ankety České nadace sportovní reprezentace „Juniorský sportovec roku 2014. T. Veselý skončil 

v anketě osmý. 
 

Obecné testy RDJ  - testy v termínu 10.1. a 14.2. proběhly v tradičním režimu. Vývoj výkonnosti od podzimních 

testů není podle analýzy trenéra reprezentace P.Hottmara příliš pozitivní. Pravděpodobné důvody vánoční pauza a 

v únoru vysoká nemocnost před testováním. 
 

□ 

 

Účast na MSJ a MEJ – výjezd je organizován společně s RD 23, připravuje se účast na regatě v Piešťanech a 

OH nadějích v Bydhošti. Podána informace o soustředěních na Božím Daru a na Zadově. V době konání akcí 

byly distribuovány průběžné informace písemně. Protože dosud není známa výše státní dotace a tím i rozpočtu 

jednotlivých činností SRK ČSK, rozhodl výbor o plánování akcí všech RD do výše 90% rozpočtu loňského 

roku.                                                                                         Ú- 6/1/15:  P.Hottmar 

                                                                                                              T: průběžně   
 

RDM  
  

□ Příprava finančního plánu RDM – výbor určil pro přípravu finančního plánu RDM stejný parametr jako pro 

RDS a RDJ, plánovat akce do výše 90% rozpočtu loňského roku. 

                                                                                                 Ú- 7/1/15:  T.Ježek 

                                                                                                              T: 24.3. 2015  
 

 

 Různé 
 

□ 

 

 

Úkol 9/4/14 trvá - záměr uspořádání výstavy o kanoistice v oblastním muzeu v Olomouci, jmenování garanta 

za SRK ČSK. Výbor nadále hledá ochotného zájemce, který by plnil roli garanta za SRK. (Plzeň) Aleš Verner 

nabídl zapůjčit do expozice opravené historické lodě. S organizátorem výstavy zatím koordinuje činnost P. 

Mokrý.  
 

□ Úkol -7/8/14 byl splněn - žádosti o investiční dotace MŠMT 2015 byly v termínu podány. Bylo zažádáno o 

dotaci na nákup nového přívěsu na lodě Techau a sada automatického startovací zařízení na dlouhé tratě.      
 

□ 

 

Výbor SRK schválil rozeslání volných vstupenek na ME 2015 do oddílů v rozsahu 500 lístků. Distribuce se 

plánuje do konce dubna. Připravit distribuci, oddíly s větším počtem aktivních sportovců, trenérů a funkcionářů 

obdrží vstupenek více.  

 

□ 

 

Výbor dodatečně schválil (v prosinci schváleno korespondenčně, mimo jednání výboru.) nominaci českých 

rozhodčích s mezinárodní licencí na hlavní soutěže ECA a ICF v roce 2015.    

 

□ 

 

Výbor dodatečně  schválil (v lednu schváleno korespondenčně, mimo jednání výboru.) pověření pro P. Šebestu  

zastupováním akcionáře ČSK na Valné hromadě Sportcentra Račice a.s. konané 29.1.2015.  

 

□ Média - J. Boháč seznámil výbor s mediálním plánem B. Žehanové na prezentaci rychlostní kanoistiky na rok 
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 2015. Samostatně bude probíhat medializace samotného ME 2015. Dále J.Boháč informoval o komplikovaném 

projednání výroby přímých  přenosů od ČT, o vysoké finanční náročnosti a možnostech svazu. Výbor zváží 

zakoupení přenosu z SP Duisburg. Podmínky přenosu z MS Milano projedná v ČT S. Ježek. 

 

□ 

 

Výbor dodatečně schválil (v prosinci schváleno korespondenčně, mimo jednání výboru) zápůjčku ve výši 

800.000 Kč pro Národní olympijské centrum vodních sportů, před podpisem smlouvy o poskytnutí státní 

dotace na pořádání ME 2015. Důvodem je zpožděná dotace od MŠMT. 
 

□ Po jednání J. Boháče s firmou Alpine-Pro – výrobcem sportovního oblečení se podařilo za výhodných 

podmínek z finančních prostředků 2014 zakoupit vybavení pro rozhodčí. Dále se jedná o obchodním kontraktu 

pro celý svaz a na konkrétní akce v ČR (SP 2015, ME 2015).  
 

□ Trenéři roku 2014 - Unie profesionálních trenérů ČOV vyhlásila 16.2. v divadle Ypsilon nejlepší trenéry roku 

2014. K. Leština byl vybrán mezi trenéry na 4. až 10. místě, bez určení pořadí. Všichni mistři světa 2014 (za 

kanoistiku to byl čtyřkajak) dostali právo ocenit své trenéry objevitele (J. Štěrba - B. Dvořák, L. Trefil - J. 

Svárovský, Josef Dostál, který na vyhlášení chyběl kvůli zdravotním problémům, začínal s judem a proto 

ocenil trenéra objevitele z juda Karla Vítka, Daniel Havel začínal s hokejem proto si vzpomněl na Zdeňka 

Grinu  hokejového trenéra.). Do síně slávy byl uveden svým někdejším svěřencem L. Dvořákem J. Baďura. 

Výbor všem gratuluje. 
 

□ 

 

Informace i přípravách organizace ME – podal P.Šebesta, ředitel organizačního výboru, 17.3. provedou 

zástupci ECA v Račicích kontrolu stavu příprav. Ze strany ECA je k přípravám velmi vlažný přístup. 

Vytvoření podmínek pro tělesně postižené sportovce, zařazené do programu dodatečně, je velmi komplikované 

a finančně náročné. Buduje se bezbariérový přístup k vodě, hledá se bezbariérové ubytování, bezbariérová 

doprava je zajištěna. Zdravotní klasifikace parakanoistů  má už probíhat od pondělí 27.4. Zahájení ME 30.4., 

starosta Štětí přislíbil spolupráci a pomoc. Připravují se billboardy, plakáty, pozvánky, bulletin. Hledají se 

možnosti parkování. Počet účastníků cca 700 celkem.  Hejtman Ústeckého kraje Oldřich Bubeníček převzal 

záštitu nad ME 2015 a kraj s organizačním výborem úzce spolupracuje. 
 

□  Volební Kongres ECA – kongres se koná 28.3. v Sofii. ČSK budou zastupovat předseda J. Boháč a 

místopředseda J. Pollert. Na presidenta ECA kandidují 2 kandidáti, J. Pollert kandiduje na místopředsedu ECA. 
  

□ Centrum zdravotně postižených Jižních Čech – spolek podal přihlášku do ČSK. Výbor ji zamítl s tím, že 

předmět činnosti žadatele neodpovídá aktivitám ČSK. Bude sděleno písemně s tím, že je doporučováno 

zaregistrovat zájemce o kanoistiku v některém registrovaném oddíle v Jižních Čechách.  
   

□  Anketa Kanoista roku 2014 – projednáno hodnocení akce, konané 15. ledna 2015 v konferenčním sále Bea 

Centra v Olomouci. Hodnoceno pozitivně s tím, že akce byla finančně náročnější, než když je organizovaná 

v Praze. Pořadí - jednotlivci: 1. Josef Dostál   2. Martin Fuksa 3. Jiří Prskavec (vodní slalom), posádky: 1. 

Daniel Havel, Lukáš Trefil, Josef Dostál, Jan Štěrba,  v juniorech obsadila posádka Filip Skládal, Jakub Zavřel 

3. místo stejně jako Tomáš Veselý v jednotlivcích. Neolympijské disciplíny byly oceněny na 3. místě  Anna 

Kožíšková – Lenka Hrochová     

  
□  MS 2015 Dračí lodě v Račicích (ICF) – na základě výběrového řízení byl vybrán dodavatel zapůjčení lodí pro 

šampionát, firma Champion (Maďarsko). Objednává se např. 2500 kusů medailí. Webová stránka připravena. 
 

□ Správa majetku – J.Heller informovat o požáru kiosku v kempu na Skalici (neznámý pachatel).  J. Heller jedná 

s pojišťovnou o výši plnění. Vzniklá škoda pro ČSK cca 240.000Kč, pro majitele vybavení F. Strnada 

110.000,-Kč.  
 

□ Školení trenérů - ve dnech 21.2 – 22.2. P. Hottmar zorganizoval školení trenérů III. třídy, za účasti 50 

posluchačů. Za značného zájmu a vysoké disciplinovanosti účastníků probíhalo školení po celý den v sobotu i 

v neděli. J. Boháč poděkoval P. Hottmarovi za zorganizování akce a též všem lektorům za přednášky. 

 

  

  

 

   

Zapsal: P. Mokrý          

      

 

Příští schůze koná 24.3.2015 


